

核心期刊 (遴选) 数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2017 3

中旬刊 (总第 448 期 / 第 36 卷)

商界文联 会刊

技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊 (光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

价值工程

2017年3月中旬刊(总第448期/第36卷)
1982年创刊 2017年3月18日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 邵明信
总 编: 高志彪
总 编 室: 师瑞
电 话: 0311-87024742

编辑部: 马慧霞
刘英禄
电 话: 0311-83020178
0311-83036626

传 真: 0311-87024742
投稿邮箱: vezzsbjb@163.com
网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明
封面设计: 王金军
版面设计: 韩宇红

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311
国内邮发代号: 18-2
国内订阅: 全国各地邮局
国内发行: 河北省报刊发行局
国外发行: 中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证: (石市) 1301024D00032
印 刷: 廊坊市市长岭印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社
社 址: 石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室
邮 编: 050091
国内定价: 30.00 元人民币
海外定价: 30.00 美元

目 录

* 价值管理 *

- 阜阳探区古生界生烃潜力评价及勘探方向 徐行(1)
浅谈市政工程决策和设计阶段的投资控制 孙丽娜等(5)
对我国中小企业财务管理的几点思考 孟国艳(7)
基于挣值法的市政工程成本控制 汤嘉欢(9)
建筑设计企业会计收入确认问题分析 帅立方等(12)
基于京津冀协同发展视角下的饭店业绿色营销 杨士英等(14)
工程造价预结算审核在建筑工程管理中的应用 韩琦(16)
三标一体化实施对企业的影响和对策 戚晓楠(18)
浅析施工工地事故的发生及防范措施 刘子青(20)
新常态下河南省城镇居民消费结构升级趋势的实证分析
..... 李慧敏等(22)
基于熵权的 TOPSIS 法地基处理方案优选研究 杨志华(24)
天津卫派文化在“一带一路”下的内涵重构 廖青虎(26)
基于改进集对分析的梁式桥状态模糊综合评判 张有珍等(28)
绿色住宅市场推广系统探讨研究 郝晨宇(31)
高处作业安全事故发生的使能条件与保护层分析 韩建良等(35)
施工项目成本预算管理的探索 张楠等(38)
钢筋集中加工的要点分析 李芳芳(41)
基于因果分析的 AHP 法在岩土工程质量管理中的应用
..... 白晓波等(44)
住宅绿色建筑增量成本影响因素及控制对策研究 钱经等(46)
施工成本控制存在的问题及对策分析 张波(49)
安徽省新型城镇化发展影响因素的灰色关联度分析 王艳秋等(51)
论深基坑施工机械的合理选择 赵怀刚等(54)

* 价值链·供应链 *

- “互联网+健康医疗”服务新模式分析 张芝子等(56)
基于共生理念的高新区营销平台开发研究 刘根(59)
区域性时令农产品产销价联动预警系统的构建 解心江等(61)
工商供应链精准直供系统(JIT-DS)的研究 王伯楠等(64)
物联网智能家居防盗安防系统设计 陈晖(67)
基于信息共享策略的供应链定价决策模型比较研究 蒋金柱等(69)
移动电商下求解 DVRP 的改进贪心算法 李珊珊(72)
农村土地承包经营权确权生产建库软件的设计与实现 张兰兰(75)
基于供应链金融的信用风险研究 郭章林等(77)
多源异构数据整合系统在医疗大数据中的应用 曾旺旺等(80)
基于进化博弈的建设供应链协调机制研究 张翔等(83)
基于微信公众号的高校微课平台的设计 李松佳等(86)
智能建筑火灾自动报警与消防联动系统设计及应用效果 孙海涛(88)

* 功能载体创新 *

- 基于 ANSYS workbench 鼓式制动器制动鼓的有限元分析
..... 李乃斌等(91)
二维轮廓设计与运动控制系统设计与开发 王泽龙等(94)

混凝土楼板实体检测后的结构复核计算	毛亚凤(96)
钻孔灌注嵌岩桩与非嵌岩桩竖向承载特性研究及在应用中的 探讨	刘伟等(98)
几种品牌风机盘管技术特性及选型问题分析	高兴等(100)
顶推法施工中钢箱梁的施工监测	汤伟(103)
海南琼中抽水蓄能电站尾水调压室初期支护研究	陈钊等(105)
绿色施工在建筑工程中的应用研究	常艳娜(108)
山区高速公路沥青面层失稳性车辙病害分析及处治措施	陈博(110)
特种门存在的问题与解决方法	杨温克(113)
基于 ASTER 数据的矿化蚀变信息提取	樊志伟等(115)
直线电机在烟草包装机中的应用	张杰(118)
沈阳地区盾构下穿河流段管片上浮控制技术研究	刘铁(120)
浅谈钻孔灌注桩施工质量事故处理方法	张东晓(122)
复杂环境下高承压水粉细砂层盾构进出洞土体加固关键技术	范根先(124)
平肩花色袖在女装中的运用	陈翠筠(127)
五峰山长江特大桥主墩钻孔桩施工	魏湛力(129)
数据手套的设计与应用——以无线遥控小车为例	胡燕梅等(131)
地铁盾构管片楔子纠偏的应用	李峰莲(133)
预应力施工控制技术在大跨度铁路桥梁的研究	高俊彦(135)
浅谈水泥搅拌桩施工质量控制	祝启峰(137)
自动化控制系统在自来水厂节能降耗中的应用	梁超(140)
浅谈建筑给水排水节能节水技术措施	边子龙(142)
浅谈振动锤插打大直径钢护筒的施工及应用	谭大勇(144)
浅析隧道施工新技术	陈卓平(146)
狮子山铜矿采切工程稳定性的数值模拟研究	孙西能等(148)
基于九轴重力加速度传感器设计的颈椎疾病预防设备	高鹏等(151)
综放工作面煤墙坚硬不均匀夹矸处理研究	孟刚等(153)
泰安煤矿隐蔽致灾因素研究	王会琼等(156)
浅析量锤配重对耙吸船量舱效果的影响	李涛等(158)
邻近营业线挡墙顶推施工技术研究	赵兴辉(161)
* 价值应用 *	
高职会计综合实训的行动导向研究	张嵘(163)
浅析提高西方经济学课堂教学质量	肖红(166)
军校学历教育的课堂教学系统要素分析	李羚玮等(168)
库内降雨下的尾矿库坝体浸润线变化规律研究	唐永俊等(170)
红透山铜锌矿床地质特征及成矿模式浅析	高歌等(172)
高职院校创新创业教育人才培养体系优化研究	王晓天(176)

经济困难学生科研创新能力培养的“七个一”模式实践研究	李雨健等(180)
《建筑施工组织》课程教学改革探讨	杜红霞(182)
浅谈高校学生社区建设管理	高立昕(184)
高职院校社交礼仪课程教学的思考	罗能铮等(186)
利用激光测距仪对采空区快速地形测量方法	孙涛(188)
Access 数据库课程教学方法初探	李婧(189)
陆军装备作战试验体系构建研究	赵东波等(191)
池河明光站以上流域降水量时空分布特征分析	秦永泰等(194)
任务驱动法下工程造价课程教学改革设计分析	吴洋(196)
班级共同体下高校贫困生职业生涯规划教育的有效途径	刘影(198)
高校学生党员档案管理探析	孟兴林等(200)
独立学院法学应用型课程教学模式改革探索	顾梁莎(202)
浅谈地方坐标网向 2000 国家大地坐标系转换的方法	韦银光(205)
基于无人机倾斜摄影技术测绘大比例尺地形图的可行性研究	孙亮等(209)
特色应用型本科院校实践教学体系的构建与探索	王骏飞(213)
《C 语言程序设计》翻转课堂教学改革与实践	孙延靖等(216)
基于 Nektar++ 谱/hp 有限元法的定常对流扩散方程数值模拟	耿红鹏等(218)
中国南方 A 尾矿库附近植物中铀和镉元素含量的测定与初步 研究	王雅丽等(220)
浅谈如何做好高职涉煤专业学生就业指导,提升就业竞争力	王祥邦(224)
基于蒙特卡罗方法的随机粗糙表面仿真	于小宁(226)
RFID 技术在航材全寿命管理中的研究	史玉敏等(228)

* 理论综述 *

36 年来我国聚落和民居研究趋向	阿桂莲等(230)
锡石浮选药剂的现状与发展	彭伟等(234)
法治思维在高校管理工作中的运用研究	张欣建(238)
高职院校创新创业能力培育探讨	高亚凡等(241)

* 综合 *

基于胜任力模型的青年导师与研究生协同成长培养机制	孔军等(245)
基于 Map Reduce 海量教学资源存储模型研究	方禹润等(247)
基于学生自主学习的综合性实践课程改革	王慰祖等(249)
我国协同创新的问题分析及对策研究	张莹(251)
“构造地质学”实验教学中数字化技能的培养	鞠玮等(253)
应用型本科高等数学如何匹配培养目标	李琼琳等(254)
关于学风建设的几点建议	李芳等(256)
河北省京津人才引进机制研究	姜乐涛等(258)

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.36 3.b

(Sum No.448)

Published in Mar. 18, 2017

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezsrbjb@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Hydrocarbon Generation Potential Evaluation of the Paleozoic Source Rocks and Its Exploration Direction in Fuyang Area XU Xing
- 5 On the Investment Control of Municipal Engineering Decision and Design Stage SUN Li-na, *et al.*
- 7 Reflections on the Financial Management of Small and Medium Enterprises in China MENG Guo-yan
- 9 Municipal Engineering Cost Control Based on Earned Value Method TANG Jia-huan
- 12 Analysis of Accounting Income Confirmation in Architectural Design Enterprises SHUAI Li-fang, *et al.*
- 14 The Green Marketing of Hotel Industry Based on the Collaborative Development of Beijing, Tianjin and Hebei Province
..... YANG Shi-ying, *et al.*
- 16 The Application of Project Cost Settlement Audit in Construction Project Management HAN Qi
- 18 The Influence of Integration of Quality-Environment-Occupational Health & Safety on the Enterprise and Its Countermeasures
..... QI Xiao-nan
- 20 Analysis of Construction Site Accident and Prevention Measures LIU Zi-qing
- 22 An Empirical Analysis of the Upgrading Trend of Urban Residents' Consumption Structure in Henan under the New Normal
..... LI Hui-min, *et al.*
- 24 TOPSIS Method Based on Entropy in Schemes Choosing of Foundation Treatment YANG Zhi-hua
- 26 The Reconstruction of the Connotation of the Tianjin Guard Culture in "The Belt and Road" LIAO Qing-hu
- 28 Fuzzy Comprehensive Evaluation of Beam Bridge Based on the Improved Set Pair Analysis ZHANG You-zhen, *et al.*
- 31 Research on the Green Residence Marketing System HAO Chen-yu
- 35 The Enabling Conditions of Safety Accident of Working at Height and LOPA HAN Jian-liang, *et al.*
- 38 Exploration of Construction Project Cost Budget Management ZHANG Nan, *et al.*
- 41 Analysis on the Key Points of Concentrated Steel Processing LI Fang-fang
- 44 The Application of Analytical Hierarchy Process Based on Causality Analysis in Geotechnical Engineering Quality Management
..... BAI Xiao-bo, *et al.*
- 46 Study on the Influencing Factors and Control Measures of Incremental Cost of Residential Green Building QIAN Jing, *et al.*
- 49 Problems and Countermeasures of Construction Cost Control ZHANG Bo
- 51 Grey Correlation Degree Analysis on Influencing Factors of the New-type Urbanization: Taking Anhui Province as an Example
..... WANG Yan-qiu, *et al.*
- 54 Rational Selection of Construction Machinery for Deep Foundation ZHAO Huai-gang, *et al.*

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 56 Analysis of the New Model of the "Internet + Healthcare" Service ZHANG Zhi-zi, *et al.*
- 59 Research on the Development of High-tech Zone Marketing Platform Based on Symbiosis Theory LIU Gen

61 The Structure Design of Forewarning System Based on the Regional Seasonal Agricultural Products Production and Sales Price Linkage	XIE Xin-jiang, <i>et al.</i>
64 Study of Just In Time-Direct Supply System for Industrial and Commercial Supply Chain	WANG Bo-nan, <i>et al.</i>
67 Design of Smart Home Anti-theft Security System Based on Internet of Things	CHEN Hui
69 Comparative Study of Supply Chain Pricing Decision Model Based on Information Sharing Strategies	JIANG Jin-zhu, <i>et al.</i>
72 Improved Greedy Algorithm for Solving DVRP Problem in Mobile E-commerce	LI Shan-shan
75 Design and Implementation of Production Database Software for the Rural Land Contract Management Rights Approval and Registration	ZHANG Lan-lan
77 Research on Credit Risk Based on Supply Chain Finance	GUO Zhang-lin, <i>et al.</i>
80 Application of Multi-source Heterogeneous Data Integration System in Large Medical Data	ZENG Wang-wang, <i>et al.</i>
83 Research on Coordination Mechanism of Construction Supply Chain Based on Evolutionary Game	ZHANG Xiang, <i>et al.</i>
86 The Design of Micro Course Platform Based on WeChat Public Number in Colleges and Universities	LI Song-jia, <i>et al.</i>
88 Design and Application Effect of Automatic Alarm and Fire Control Linkage System for Intelligent Building Fire	SUN Hai-tao

FUNCTION CARRIER INNOVATION

91 Finite Element Analysis of the Brake Drum of Rear Drum Brake Based on ANSYS workbench	LI Nai-bin, <i>et al.</i>
94 Design and Development of 2D Contour Design and Motion Control System	WANG Ze-long, <i>et al.</i>
96 Structural Checking Calculation of Concrete Slab after Solid Detection	MAO Ya-feng
98 Study on Vertical Bearing Behavior of Drilled Perfusion Socketed Pile and Non Socketed Pile and Discussion on Application by Them	LIU Wei, <i>et al.</i>
100 Analysis of Technical Characteristics and Type Selection of Several Brands of Fan-coils	GAO Xing, <i>et al.</i>
103 The Construction Monitoring of Steel Box Girder in Jacking Construction	TANG Wei
105 Study on the Initial Support of the Tail Water Surge Chamber of Hainan Qiongzong Pumped Storage Power Station	CHEN Zhao, <i>et al.</i>
108 Study on the Application of Green Construction in Construction Engineering	CHANG Yan-na
110 The Analysis of Rutting of Mountainous Highway Asphalt Pavement Stability Loss and Treatment Measures	CHEN Bo
113 Problems Existing in Special Door and Solutions	YANG Wen-ke
115 The Extraction of Mineralization Alteration Information Based on ASTER Data	FAN Zhi-wei, <i>et al.</i>
118 The Application of Linear Motors in Tobacco Machinery	ZHANG Jie
120 Study on Segment Floating Control Technique of Shield Down Passing River Section in Shenyang	LIU Tie
122 Discussion on Treatment Measures of Construction Quality Accidents of Bored Pile	ZHANG Dong-xiao
124 Soil Reinforcement Technology of High Pressure Water Fine Sand Layers Shield Tunnel in Complex Environment	FAN Gen-xian
127 The Application of Flat Shoulder Sleeves in Female Fashion	CHEN Cui-yun
129 Bored Pile Construction of Main Pier of Wufengshan-Yangtze River Bridge	WEI Zhan-li
131 Design and Application of Data Glove: Taking Wireless Remote Control Car as an Example	HU Yan-mei, <i>et al.</i>
133 Application of Segment Wedge Rectification for Subway Shield	LI Feng-lian
135 Research on Prestressed Construction Control Technology in Large Span Railway Bridge	GAO Jun-yan
137 On Construction Quality Control of Cement Mixing Pile	ZHU Qi-feng
140 Application of Automatic Control System in Energy Saving and Consumption Reduction of Water Plant	LIANG Chao
142 Discussion on Energy Saving and Water Saving Technologies of Building Water Supply and Drainage	BIAN Zi-long
144 Construction and Application of Vibrating Hammer to Play Large Diameter Steel Casing	TAN Da-yong
146 Analysis of New Technology of Tunnel Construction	CHEN Zhuo-ping
148 Numerical Simulation Study on the Mining and Cutting Stability of Shizishan Copper Mine	SUN Xi-neng, <i>et al.</i>
151 Cervical Spondylosis Preventive Equipment Designed Based on 9-axis Acceleration Sensor	GAO Peng, <i>et al.</i>
153 Study on Treatment of Uneven Graded Coal Gangue in Fully Mechanized Caving Face	MENG Gang, <i>et al.</i>
156 Study on Hidden Disaster-causing Factors in Taian Coal Mine	WANG Hui-qiong, <i>et al.</i>
158 Analysis on the Influence of the Hammer Weight on the Volume Effect of Harrow Suction Boat	LI Tao, <i>et al.</i>
161 Study on the Construction Technology of the Jacking Construction of Retaining Wall of Adjacent Business Lines	ZHAO Xing-hui

VALUE APPLICATION

163 A Study on the Action-oriented Teaching of the Comprehensive Training of Accounting in Higher Vocational Education	ZHANG Rong
--	------------

- 166 On Improving the Classroom Teaching Quality of Western Economics XIAO Hong
- 168 An Analysis of the Basic Elements in the Classroom Instruction System of Military Academy Undergraduate Education
..... LI Ling-wei, *et al.*
- 170 Study on Variation Law of Tailings Dam Infiltration Line under Rainfall in the Reservoir TANG Yong-jun, *et al.*
- 172 Geological Characteristics and Metallogenic Model of Hongtoushan Cu-Zn Deposit GAO Ge, *et al.*
- 176 Research on the Optimization of Talents Cultivation System of Innovation and Entrepreneurship Education in
Higher Vocational Colleges WANG Xiao-tian
- 180 Practical Research on the "Seven-one" Mode for Training of Scientific Research Innovation Ability of Students
with Financial Difficulties LI Yu-jian, *et al.*
- 182 Discussion on the Curriculum Reform of Building Construction Organization DU Hong-xia
- 184 On College Students Community Construction Management GAO Li-xin
- 186 Reflections on the Teaching of Social Etiquette in Higher Vocational Colleges LUO Neng-zheng, *et al.*
- 188 Rapid Topography Measurement of Mined-out Area with Laser Range Finder SUN Tao
- 189 Research on Teaching Method of Access Database LI Jing
- 191 Research on the Construction of Army Equipment Combat Test System ZHAO Dong-bo, *et al.*
- 194 Temporal and Spatial Distribution of Precipitation over Chi River Basin Upstream Mingguang Hydrological Station
..... QIN Yong-tai, *et al.*
- 196 Analysis on the Teaching Reform of Engineering Cost Course Based on Task Driven Method WU Yang
- 198 The Effective Way of Poor College Students' Career Planning Education under the Construction of Class Community LIU Ying
- 200 On the File Management of College Student Party Members MENG Xing-lin, *et al.*
- 202 Exploration on the Reform of the Teaching Mode of Applied Courses of Law Major in Independent Colleges GU Liang-sha
- 205 A Brief Discussion on the Conversion of Local Coordinate System to China Geodetic Coordinate System 2000 WEI Yin-guang
- 209 The Feasibility Study of Mapping Large-scale Topographic Based on UAV Oblique Photography SUN Liang, *et al.*
- 213 Construction and Exploration of the Practical Teaching System in the Characteristic Applied Undergraduate WANG Jun-fei
- 216 The Teaching Reform and Practice of Flipped Classroom of "C Language Programming" SUN Yan-jing, *et al.*
- 218 Numerical Simulation of the Steady Convection-diffusion Equation Based on Nektar ++ Spectral/hp Element Method
..... GENG Hong-peng, *et al.*
- 220 The Measurement and Preliminary Research of Uranium and Cadmium Content in Plant Near A Tailing Pond in South China
..... WANG Ya-li, *et al.*
- 224 On How to do a Good Job in Vocational Guidance and Improve Employment Competitiveness of Higher Vocational Students of Coal
Related Majors WANG Xiang-bang
- 226 Simulation of Random Rough Surface Based on Monte Carlo Method YU Xiao-ning
- 228 Research on RFID Technology in the Whole Life Management of Air Materials SHI Yu-min, *et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 230 The Research Trend of Settlement and Residence in China in the Past 36 Years A Gui-lian, *et al.*
- 234 The Present Situation and Development of Cassiterite Flotation Reagent PENG Wei, *et al.*
- 238 Study on Application of the Rule of Law Thinking in Internal Management of Colleges and Universities ZHANG Xin-jian
- 241 On the Cultivation of Innovative and Entrepreneurship Ability in Higher Vocational Colleges GAO Ya-fan, *et al.*

COMPREHENSION

- 245 Synergistic Growth Mechanism for Young Tutors and Graduate Students Based on Competency Model KONG Jun, *et al.*
- 247 Research on Storage Model of Massive Teaching Resources Based on Map Reduce FANG Yu-run, *et al.*
- 249 Comprehensive Practice Course Reform Based on Autonomic Learning of Students WANG Wei-zu, *et al.*
- 251 Research on the Problems and Countermeasures of Collaborative Innovation in China ZHANG Ying
- 253 The Cultivation of Digital Ability in the Experiment Teaching of Structural Geology JU Wei, *et al.*
- 254 How to Match the Training Objectives of Applied Undergraduate Higher Mathematics LI Qiong-lin, *et al.*
- 256 Some Suggestions on the Construction of Learning Atmosphere LI Fang, *et al.*
- 258 Study on the Mechanism of Talent Introduction from Beijing and Tianjin to Hebei Province JIANG Le-tao, *et al.*



千賀文玩



扫一扫关注我们



蕴千年之精華

散萬物之靈氣

石家庄千贺文化传播有限公司是全国第一家集高档文玩产品研发、生产加工、销售于一体的综合型企业。其主打品牌“千贺文玩”系列产品由顶尖鉴定专家及一流设计团队倾力打造，有木珠类产品、奇石收藏系列、茶具香具系列、字画类产品等，风格温润典雅、简约时尚，为顾客带去愉悦的身心享受。

石家庄千贺文化传播有限公司

官方网址：www.qhwh.cc

地址：中国·石家庄 维明南大街266号恒大华府2号商务楼6楼

招商热线：400-600-2526

正

正品保障

赔

假一赔十

免

全国包邮

保

运输保险

快

闪电发货

付

货到付款